
SKU: N623P182386 / N623P182387 / N623P182388

Installation sanleitung

Installation Instruction
Instruction d'installation

Unser Produkt wird Ihnen in 3 Paketen geliefert. Die Lieferzeiten dieser

3 Pakete können abweichen,bitte haben Sie etwas Geduld und vielen

Dank für Ihr Verständnis.

Our product will be delivered to you in 3 packages. The delivery times of

these 3 packages may differ,please be patient and thank you for your

understanding.

Notre produit vous sera livré en 3 colis. Les délais de livraison de ces 3

colis peuvent différer,soyez patient et merci pour votre compréhension.
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Stückliste
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Metal frame middle bar-1pc

 Head board -1pc

Side head board -1pc

Side rail-1pc

Foot board-1pc

Cross bar -1pc

Metal frame cross bar-2pcs
Metal frame side bar-2pcs

Slat-24pcs

Gas lift -1pc

Legs-6pcs

Head board cross bar-1pc

Non woven fabric -1pc

 N623P182387

1
x1

Liste der Einzelteile

Hardwareliste+N623P182386
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8
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Gas lift -1pc

Side head board -1pc

Side rail-1pc

Cross board -1pc



Hardwareliste

x1

A

M8x45mm

x18

B

x38

C

D

x4
E

x12

F

M8x12mm

x2

x2

G

M8x18mm

x2
H

x6
I

 N623P182386

DE:Bitte beachten Sie, dass die Formen der Schrauben B
und C und D ähnlich sind. Bitte installieren Sie entsprechend
der Anleitung und unterscheiden Sie sie!

UK:Please note that the shapes of screws B and C and D are similar.
Please install according to the instructions and distinguish them!

FR:Notez que les vis B et C et D ont des formes similaires. Veuillez les
installer en suivant les instructions pour les séparer!
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R
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x14
M

M8

Nails

Stopper

Allen Key

Bolts

Power adapter

Little "7" Connector
Metal Corner

Nuts

Spanner

Hinge

Middle slats cap

End slats cap

"7" Connector

Washer

Power line

Bolts

Bolts

M8

M4*40mm

Nuts

  Three hole iron
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Step 1 x2

8

I

2

Fix the legs     to the bottom of the Side headboard     by using Allen key A or electric drill.8

M4x40mm

I  Nails  x4  Allen Key

(Befestigen Sie die Beine     an der Unterseite des seitlichen Kopfteils     mit Inbusschlüssel A oder Elektrobohrer.)8

Attention: Do not tighten the screws before completing the entire installation. If you have any difficulty with
the installation process, please feel free to contact us.

2 (L)

2 (R)

Step 2

Fix the Side  headboard      to the Head board      with Bolts B and Washers E by using Allen key A.2 1

A  Allen Key

B  Bolts  x 4

M8X45mm

E  Washer  x 4

A

B

E

(Befestigen Sie das seitliche Kopfteil      mit den Schrauben B und Unterlegscheiben E unter Verwendung des
Inbusschlüssels A am Kopfteil       .)

2

1

1

2

2
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Step 4

Step 3

D

F

A

M8X18mm

A  Allen Key

D  Bolts  x 6

F  Three hole iron x 2

Fix the Headboard cross bar      to the Side headboard      with Three hole iron F and Bolts D  by using Allen key A.7 2

Step 5

Fix the side rails      to the side headboard        with Bolts D and Hinges Q by using Allen key A.3 2

D  Bolts  x 8

M8X18mm

Q  Hinge x 2

A  Allen Key

(Befestigen Sie die Seitenplatte      mit den Schrauben D und Scharnier Q am Seitenplatte des Kopfbretts      , indem Sie den
Inbusschlüssel A verwenden.)

3 2

(L)3

3 (R)
D

Q

A

A

C

C  Bolts  x 12

M8X12mm

  Allen Key J  "7" Connector x 3

2 (L)

2 (R)

9

2 (R)

2 (L)

7

2 (L)

2 (R)

1

Fix the Cross board      to the Head board      and Side headboard      with Bolts C and "7"Connector J by using Allen key A.9 1 2

(Befestigen Sie das Querbrett      am Kopfteil      und das Seitenteil      mit Schrauben C und "7"Stecker J mit Inbusschlüssel A.)9 1 2

(Befestigen Sie die Kopfteil Querstange      am Seitenteil      mit Dreiloch Eisen F und Schrauben D mit Inbusschlüssel A.)7 2



Step 6

Fix the Siderails       to the footboard      with Metal corner H,Little "7"Connector G and Bolts D  by using Allen key A.43

D  Bolts  x 12

M8X18mm

  Allen Key G  Little "7" Connector x 2
H  Metal Corner x 2

(Befestigen Sie die Seitenplatte      am Brett am Ende des Bettes      mit der Anschlußscheibe H, dem Klein Anschlußscheib G
und den Schrauben D mit dem Inbusschlüssel.)

43
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(L)3

3 (R)

4

D
G

D

H

A

4

Step 7

D  Bolts  x 2

M8X18mm

  Allen Key J  "7" Connector x 1

Fix the "7" Connector  J to the footboard      with Bolts D by using Allen key A.4

J

(Befestigen Sie den   Anschlußscheibe J mit den Schrauben D und dem Inbusschlüssel A am Brett am Ende des Bettes   .)4

A

D

Stick the black non-woven fabric      To the bottom of the bed .10

Step 8

(Kleben Sie den schwarzen Vlies       auf die Unterseite des Bettes.)10

10



Step 9

D  Bolts  x 6

M8X18mm

  Allen Key K Nuts x4

Step 10

Fix the gas lifts      to the Siderails      with Blots D by using Allen Key A or  electric drill.fix the gas bar to the gas lifts      with Nuts K.6 3 6

Fix the legs      to the bottom of footboard      with Nails I by using Allen Key A or electric drill.8 4

M4x40mm

I  Nails  x2

8

I

K

D

A

  Allen Key

NOTICE:
The hole on the gas list is oval,please make sure that Please ensure that the installation positions on the left and right are roughly
the same,If you accidentally install the gas lift one side to the front and the other to the back, which affects your use, you can
write it down and reinstall it.

Achtung:
Das Loch in der Gasliste ist oval. Bitte stellen Sie sicher, dass die Einbaupositionen links und rechts ungefähr gleich sind. Wenn
Sie den Gaslift versehentlich auf einer Seite nach vorne und auf der anderen nach hinten installieren, was sich auf Ihre Nutzung
auswirkt, können Sie es aufschreiben und neu installieren.

(Befestigen Sie die Gasdruckfedern       an den Seitenplatte       mit den Schrauben D, indem Sie den Inbusschlüssel A oder eine
elektrische Bohrmaschine verwenden. Befestigen Sie die Gasstange mit den Mutter K an den Gasdruckfedern      .)

6 3

6

(Fixieren Sie die Beine      auf der Unterseite des Fußbodens      mit Nägeln I mit Inbusschlüssel A oder Elektrobohrer.)8 4
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6 (L)

6 (R)

(L)3

3 (R)

4



Step 13

Assemble the slats into the assembled slats frame with middle slats cap N and end slats cap O.

O End slats cap x24N Middle slats x12

O

N

Assemble the slats frame with Bolts B and Nuts M by using Spanner L and Allen Key A.

M  Nuts x8 L  Spanner x1

M8X45mm

B   Bolts  x8

B

M

M
L

L

  Allen Key

Step 12

B

A

Fix the cross bar      to the Siderails      with Bolts D by using Allen Key A.5 3

Step 11

D  Bolts  x 4

M8X18mm

  Allen Key

5

D

A

(Befestigen Sie die Stützstange       mit den Schrauben D und dem Inbusschlüssel A an den Seitenplatte     .)5 3

(Montieren Sie den Lamellenrahmen mit den Schrauben B und Mutter M unter Verwendung des Schraubenschlüssels L
und des Inbusschlüssels A.)

(Montieren Sie die Lamellen in den montierten Lamellenrahmen mit Mittellamellenkappe N und Endlamellenkappe O.)
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(L)3

3 (R)

12

11

13

11

12



Step 2

RS
Step 1

S LED wall lamp
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Step 14

M8X45mm

B   Bolts  x6

M  Nuts x6

Stopper x1P

Assemble the slats frame to the gas lifts      with bolts B and nuts M,put the stopper P in the end of the slat frame,  now
please tighten all hardware,then assemble is finished.

6

B

M

P

6

12

  Allen Key

A

(Befestigen Sie den Lattenrost mit den Schrauben B und Mutter M an den Gasdruckfedern       , setzen Sie den Haltefede
ein. Stecken Sie das Ende des Lamellenrahmens fest. Ziehen Sie nun alle Teile fest, dann ist die Montage abgeschlossen.)

6

SR

R  Power adapterx1S  Power line x1

Step 15

At first,connect  the two LED wall lamp lines to the ends of Power line S .
Then,connect another end of the Power line S to the Power adapter R.
Finally, connect the power and enjoy your bed.

(Verbinden Sie zunächst die beiden LED-Wandleuchten mit den Enden der Stromleitung S.
Verbinden Sie dann das andere Ende der Stromleitung S mit dem Netzteil R.
Schließen Sie abschließend den Strom an und genießen Sie Ihr Bett.)
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